
Vásárhely közgyűlése 
nem tárgyalja Gidófalvy Pál 

nyugdíjazási kérését 
Felszólítják: foglalja el állását, vagy mondjon 
le rála — Választások a törvényhatóság elölt 

Hódmezővásárhely, június 19. (A Délma-
gyarörszág mnkatársától) Hódmezővásárhely 
törvényhatósága nagy érdeklődés mellett tar-
totta csütörtökön rendes évnegyedes közgyűlé-
sét. 'A közgyűlés délelőtti szakaszán Turnyogi 
Sándtír indítványára a polgármesteri jelentést 
megelőzően először a választásokot ejtették 
meg, A választás előtt dr. Simkó Eleméi; főis-
pán megnyitó beszédében megemlékezett a kö-
zelmúlt nagy történelmi eseményeiről Kegye-
letes szavakkal emlékezett meg-Teleki Pál gróf-
ról, majd Bácska visszatérésének, a magyar 
honvédség kiváló teljesítményének történelmi 
eseményeit és Horthy Miklós kormányzó or-
száglásának nagyszerű eredményeit méltatta a 
közgyűlés lelkes tapsa közben. Ezután került 
sor a választásokra. 

Fogalmazókká dr. Szabó Bélát és dr. Fejes 
Pétert; irodatisztté Benyhe Sándort; műszaR 
segédtisztté Elek Imrét; írnokká Surinya Pált 
és özv. Kreisz Analnét választották; új szü-
lésznő Bach Ádámné l e t t 

A közgyűlés délutáni szakaszán a törvény-
hatóság dr. Gidófalvy Pálnak, az MLSz elnö-
kének ismeretes nyugdíjazási kérelmével fog-
lalkozott. Gidófalvy két év óta, mióta az MLSz 
élén áU, fizetésnélküli szabadságon van, most 
uyugdíjazását kérte. I f jú Szathmáry János és 
Karácsony Ferenc törvényhatósági bizottsági 
tagok indítványára a közgyűlés kimondotta, 
hogy a kérdés felett napirendre tér és felszólít-
ja Gidófalvy Pált, vagy foglalja el a városnál 
fenntartott fogalmazói állását, vagy pedig 
mondjon le róla. Karácsonyi FerenE felszólalá-
sában azt mondotta, hogy Gidófalvy tisztvise-
lővé történt választása is szerinte nem voll 
szabályos, mert megválasztása idején nem volt 
magyar állampolgár, amint ez a szilhalömi 
községi elöljáróságnál elfekvő iratokból kitű 
nik, — mondotta- A Gidófalvy Pál által beje-
lentett illetőségi bizonyítvány aktaszáma alait 
— folytatta —, nem illetőségi bizonyítvány. 
hanem egy jó Hat-levél f'»sziR el. Végül szóvá 
tette Karács*-- Ferenc gróf Apponyi György 
ismeretes interpellációját, amelyet most a hír-
lapokban megismételt. 

A közgyűlés további során Takáts Ferem 
közellátási problémákat ismertetett. 

Reméim-Sclme j»r pénzügy-
miniszter és Barifia hadügy-

miniszter kitüntetése 
Budapest, június 19, Magyarország kor-

mányzója elrendelte, hogy dr. Berné nyi-Séhnel-
'er. Lajos pénzügyminiszternek az ország terü-
letének gyarapodása alkalmából a honvédség 
fejlesztése körül szükséges anyagi eszközök elő-
teremtésével kifejtett kimagaslóan eredményes 
és áldozatkész közreműködéséért teljes dicsérő 
üismérése a hadi szállagon, továbbá vitéz ne-
mes. dalnoki Bartha Károly honvédelmi mi-
uiszter, szolgálatonkívüli viszonybeli tábor-
szernagynak a Délvidék visszafoglalása alkal-
mával a honvédség szervezése és fejlesztése 
körül, annak teljes ütőképessége elérésére foly-
tatott kimagaslóan eredményes ée értékes mű-
ködéséért különös dicsérő elismerése a hadi 
szallagon egyidejű adományozása mellett tud-
tul adassék. 
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Juliusfran hozzákezdenek 
a szegedi rendőrpalota építéséhez 
Miniszteri bizottság Szegeden vizsgálja felfii a versenytárgyalás eredményét 

(A Délmagyarország munkatársától) A tör-
vényhatóság nyári közgyűlése — amely min-
den valószínűség szerint július első napjai-
ban ül össze — tárgyalja a szegedi rendőrségi 
székház építésének ügyét. A székház építésére 
megtörténtek a kellő előkészületek. 28 vállal-
kozó ajánlatát most a számvevőség átszámít-
ja és ezután a mérnöki hivatal javaslatot tesz, 
hogy kiket bízzon meg a város a rendőrpalota 
félépítésével- Azt még nem lehet tudni, hogy 
egy vállalkozó, vagy pedig több kap-e megbí-
zást az építkezésre, 

A közgyűlés döntése ntán még hátra volna 
a miniszteri jóváhagyás és csak ezután lehetne 
kiadni az építést. A belügyminiszter azonban 
meg akarja gyorsítani az eljárást és úgy in-
tézkedett, Hogy a közgyűlés döntése után mi-
niszteri bizottság a helyszínen vizsgálja felül 
a versenytárgyalás eredményét. "A bizottság a 
belügy- rés az iparügyi minisztérium megbisőt-
taiból áll majd és ennek döntése után hozzá 
lehet kezdeni az építéshez. A mérnöki hiyatal 

illetékes osztálya úgy számítja, hogy júliusban 
megindulhat a Kossuth Lajos-sugárúti telken 
a rendőrpalota építkezése. Eít megelőzőleg fel 
kell tölteni a telket-

A legjobb körülmények között júliusbarf t 
kőműves, ács, vasbeton, bádogos és szigetelő-
munkák indulhatnak meg és ha nem jön közbe 
valami, az év végére tető alá kerülhet a rend-
őrpalota. A munkálatok másik része azonban! 
még hátra volna, hiszen tizenegy részmunkára 
még nem is hirdette meg a város a verseny-
tárgyalást. Ezek a munkák a következők: asz-
talos, lakatos, mázoló, üveges, szobafestő, vil-
lanyszerelési, központi fűtési, burkoló, vízve-
zetéki és berendezési munkák. Számítás sze-
rint — ha a mai anyagárakat veszik alapul — 
a hátralévő munkáknak legalább 700.000 pengő 
lesz a költsége, úgy. hogy a rendőrpalota fel-
építése közel másfélmillió pengőbe kerül. M. 
munkálatok' második részére azonban a jövő 
óy tavaszánál előbb aligha kerülhet sor. 

A k é p v i s e l ő h á z n p i c ó r á s m e s e n 
l e t á r g g a H a a k ö z e l l á t á s i tavas la to t 

Budapest, junius M). A kormányzó születés-
napjáról ünnepi külsőségek között emlékezett meg 
a Ház csütörtöki ülése. T a s n á d i N a g y András 
beszédében ezeket mondotta; 

~r> Tegnap töltötte be az ország kormányzója 
életének hetvenharmadik évét. (Lelkes éljenzés és 
taps a Ház minden Oldalán.) Erre az ünnepi napra 
gondolánk mi, a nemzet képviselői is. Születése 
évfordulója alkalmából a hódoló tisztelet és ra-
gaszkodás érzésével szivünkben mi is, mint a 
nemzet minden jó fia, Isten áldását kérjük Ofö-
méltóságér*, hogy még nagyon sokáig éljen nem-
zetének és érje meg annak régi nagyságát. 

A hódoló köszöntő és a képviselők lelkes tap-
en uíáa « Hús cyokóra* üfcea Scúyutig. * 
ütájtf tatrwönri^Js* te&ájft 

L á z á r Y a » btttftttaS*. bftgv sin 
ség ellen vét, art sjágomaa meg kall büntetni 
C s o ó r Latos azt indítványozta, üoav a javasla-

tot egyesítsék a kivételes hatalomról szóló tör-
vénnyel. 
' B e r t a l a n Kálmán az* fejtegette, hogy a me-
zőgazdasági termelök, különösen a sertéshizlaalok 
ráfizetéssel dolgoznk-

R u p e r t Rezső támadta a javaslatnak azt 1 
részét, amely szerint a bűnvádi eljárás megindítá-
sához miniszteri hozzájárulás szükséges. Büntető-
töVvényekkel nagyon nehéz jó termelési eredményt 
elérni — mondotta. Helyes árpolitikával, a bürok-
ratikus hibák kiküszöbölésével lehet eredményt 
elérni. < 

R a d o c s a y László igazságügyimniszter vá-
laszolt Csoór L,iosnak arra az indítványára,hogy 
üf i iM^ií . f sk « kftgdiffáll J*v%«l»t0t a ELvétélea 
* ™ -

atoiréppna u a kh«4 jog-
szabi ivókba TSgJaTbi. A közellátás érdekét veszé-
lyeztető bűncselekményekről és büntetésükről osak 
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